
Zápis č. 11
ze zasedání zastupitelstva Obce Ondřejov 

konaného dne 5. 10. 2015

Přítomni:
Brabec Josef
Chadzitaskos Goce
Kiefer Tomáš
Keclík Martin
Kvapil David
Lanzendörfer Josef
Macháček Martin
Matys Josef
Preislerová Štolcová Kateřina
Šafra Jan
Vomáčková Vratislava
Votruba Viktor

Omluveni:
Beránek Václav
Kölblová Jaroslava
Zámyslický Vladimír

Hosté:  K. Znamenáček, Jan Brabec 

Místo jednání:  Obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62

Při zahájení bylo  přítomno 12 členů zastupitelstva obce.
Jednání bylo zahájeno v 19.32 hodin.
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů
Jednání zahájil starosta M. Macháček. Program byl na žádost zastupitelů (viz níže) doplněn 
následovně:
5. Volba předsedkyně osadního výboru Turkovice
6. Zpráva kontrolního výboru – hrací automaty

Navržený program jednání po doplnění :

 1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
 2. Plnění úkolů z minulého zasedání
 3. Zpráva o činnosti rady obce
 4. Zadání změny č. 4 územního plánu obce
 5. Volba předsedkyně osadního výboru Turkovice
 6. Zpráva kontrolního výboru – hrací automaty
 7. Diskuse a závěr



Hlasování o schválení doplněného programu jednání:
Pro   -  12
Proti -  0
Zdržel se  - 0
Doplněný program jednání byl schválen.

Volba ověřovatelů:
Za ověřovatele zápisu byli navrženi  D. Kvapil, V. Votruba
Hlasování:
Pro  - 11
Proti  -  0
Zdržel se  -  1
Ověřovatelé byli schváleni.

2. Plnění úkolů z minulého zasedání
Zápis č. 10 z 14. 9. 2015:

• vymazat zápis v KN u domu čp 142 – není dosud možné, podle smlouvy se státem bude 
možno zástavní právo vymazat až po 20 letech od podpisu smlouvy, tj. v r. 2020.

• zjistit možnosti instalace retardérů v Sukdolské ulici – je to projednáno se zhotovitelem 
stavby, umístění bude dohodnuto s J. Šafrou

• projednat s ASU změnu v účtování domu čp 142 - trvá
• po schůzce M. Macháčka s L. Keclíkem se rozhodne co se zeminou u ČOV ve Třemblatech 

– bylo dohodnuto, že hlína od ČOV Třemblat se naveze do areálu v Ondřejově a tam se z něj
udělá val podél plotu

• požádat o posouzení památných lip - splněno
• projednat s KSÚS prodloužení dešťové kanalizace u Eliášů ve Třemblatech - trvá
• postavit plot mezi úřadem a pozemkem pana Eliáše - trvá
• zjistit náklady na čerpadlo – kanalizace J. Šebl
• provést kontrolní měření radonu u zdravotního střediska – po dohodě se Státním úřadem 

radiační ochrany počkáme, až bude zateplení dokončeno, pak se provede měření na náklady 
státu. V případě vyšších hodnot než stanoví norma zaplatí náklady na protiradonová opatření
stát.

• poslat J. Lanzendörferovi dodatek smlouvy se společností EDIKT a. s. - dodatek je 
zveřejněn na registru smluv na internetu

• poslat materiály ohledně žádosti R. Valenty – V. Votruba – splněno, projednáno v bodu 6
• zaslat výpověď MUDr. Čurdové a odpojit jí přívod elektřiny – byla doručena výpověď z 

nájmu a bude vyměněn zámek k čekárně
• projednat se zástupci Říčan princip fungování projektu úsekového měření rychlostí – Goče 

zjistí způsob financování
• projednat poražení nemocných stromů na hřbitově – trvá, bude se řešit v době vegetačního 

klidu

3. Zpráva o činnosti rady obce
M. Macháček  informoval že se od minulého zastupitelstva rada nesešla. Informoval 

přítomné o průběhu prací na třech stavbách: rekonstrukce podkroví základní školy (dotace MŠMT), 
zateplení zdravotního střediska a změna jeho vytápění na tepelné čerpadlo (dotace OPŽP) a 
rekonstrukce tří komunikací v obci (dotace ROP). Všechny tyto stavby probíhají řádně, neobjevují 
se větší problémy.

 
4. Zadání změny č. 4 územního plánu obce

Návrh zadání byl zastupitelům rozeslán s pozvánkou. Žádné dotazy ani připomínky nebyly. 



Starosta dal hlasovat  o schválení zadání změny č. 4 územního plánu obce. Usnesení zastupitelstva 
obce je přílohou tohoto zápisu.
Hlasování:
Pro  - 12
Proti  -  0
Zdržel se  -  0
Zadání změny č. 4 územního plánu obce bylo schváleno.

5. Volba předsedkyně osadního výboru v Turkovicích
Protože se současná předsedkyně osadní ho výboru paní T. Srnová odstěhovala, musí se zvolit nový 
předseda. Navržena byla paní S. Zachová. Jiný návrh nebyl.
Hlasování:
Pro  -  12 
Proti  -  0
Zdržel se  -  0
Paní Zachová byla zvolena za předsedkyni osadního výboru v Turkovicích

6. Zpráva kontrolního výboru – hrací automaty
Na podnět zastupitelstva  k žádosti p. Valenty ohledně hracích automatů v obci provedl kontrolní 
výbor místní šetření v okolních obcích a  šetření ohledně výše odvodů do obce z VHA v roce 2014 a
2015. Viktor Votruba přečetl zápis ze schůze kontrolního výboru, který je přílohou tohoto zápisu.
Paní P. Valentová požádala přítomné o možnosti ponechání automatů v obci.
Po krátké diskuzi podal V. Votruba návrh na zrušení obecně závazné vyhlášky  č. 1/2012 
O provozování  loterií a jiných sázkových her v obci Ondřejov.
Hlasování:
Pro  -  5
Proti  -  2
Zdržel se   -  5
OZV č. 1/2012 o provozování  loterií a jiných sázkových her v obci Ondřejov nebyla zrušena.

7. Diskuse a různé

J. Lanzendörfer požádal o zařazení opravy chodníku v Choceradské ulici do rozpočtu na rok 2016 a 
o urchlené oplocení pozemku mezi obecním úřadem a p. Eliášem..

J. Brabec upozornil na špatný stav ulice Výhled v Turkovicích. Podle starosty by měl pan Markovič,
který tu staví RD odklidit kameny ze silnice  do konce tohoto týdne a  do konce října uvést cestu do 
původního stavu. Na tuto silnici bylo vydáno stavební povolení a povolení k předčasnému užívání. 
Definitivní povrch se bude dělat až po dokončení stavby RD. J. Brabec požádal o určení přesného 
data, do kdy p. Markovič uvede silnici do původního stavu.

M. Keclík upozornil, že než se bude dělat povrch v Průběžné ulici, měla by se nejdříve opravit 
kanalizace před zdravotním střediskem. Stav kanalizace zjistí 6. 10. 2015 na místě M. Macháček a 
M. Keclík.

Zastupitelstvo Obce Ondřejov na svém 11 zasedání :

1. neschválilo:



• zrušení OZV č.1/2012 o provozování  loterií a jiných sázkových her v obci Ondřejov 

2. schválilo:
• zadání změny č. 4 územního plánu obce
• paní S. Zachovou za předsedkyni osadního výboru v Turkovicích  

3.  uložilo starostovi, obecnímu úřadu, radě 

• určení termínu, do kdy p. Markovič uvede silnici Výhled v Turkovicích do původního stavu.
• prověřit dešťovou kanalizaci před zdravotním střediskem 
• zjistit možnosti instalace retardérů – J. Šafra 
• projednat s ASU změnu v účtování domu čp 142 – starosta dohodne tento týden
• projednat s KSÚS prodloužení dešťové kanalizace u Eliášů ve Třemblatech
• postavit plot mezi úřadem a pozemkem pana Eliáše 
• zjistit náklady na čerpadlo – kanalizace J. Šebl
• projednat se zástupci Říčan princip fungování projektu úsekového měření rychlostí
• zajistit poražení nemocných stromů na hřbitově –  bude se řešit v době vegetačního klidu

                                                                                                 RNDr. Martin Macháček
starosta obce

Zapsala:      D. Neumannová

Ověřili:       D. Kvapil

                    V. Votruba


